

Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb

Mandag 08. mai 2023

Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Tonje Skistad, Torunn Holtbakk, Hanne-Eli Nordstrand, Natalie Kløverød

Forfall: Grete Brevig, Arne Bredesen, Janne Braarud Jensen

Referat av: Natalie Kløverød

Sak 1 Økonomi

Sum høyrente-sparekonto: 450 000 kr

Sum andre konti: 523 134 kr

39 039 kr mottas fra NKK for Plankevalpen.

ca. 97 000 kr mottas fra Devent for agilitystevnet.

Sak 2 Stevner

Klubben har et godt lager med VOM, men behøver påfyll til agilitystevnet i oktober. Det finnes en del andre premier på lager også.

Arrangering av plankevalpen og agilitystevnet gikk bra, det kom gode tilbakemeldinger fra deltakere, og parkering fungerte fint. Gruppene samarbeider bra om fordeling av oppgaver i forbindelse med arrangering av stevner.

Enkelte av klubbens stevner varer lenge, opp til 12 timer per dag. På lange stevner skal alle som hjelper til få den maten de vil ha fra kiosken. Hjelpere kan få pølse, bagett, vaffel, kake, brus, hamburger, eller annet som er i kiosken.

Sak 3 Gressplen

Gressplenen har blitt humpete pga. mye bruk om vinteren eller når det er vått.

Svanhild ser på muligheten til å fylle på med sand for å jevne ut plenen.

For full restaurering av gressplenen kan det bli nødvendig å stenge denne for bruk én sommersesong. Dette vil tas opp som sak på årsmøtet i 2024.

Det ble kommentert at det ofte er for bløtt i bakken til å arrangere agilitystevne utendørs i mai. En mulighet er å kun ha én ring, inne i hallen, på agilitystevne i mai.

Sak 4 Boxerklubben

Boxerklubben leier halve hallen + utebane hver onsdag fra 17:00 til 19:30, ofte bruker de kun ett av disse områdene. Det er mulighet for å spørre boxerklubben fra uke til uke, om de planlegger å trene i hallen eller på utebanen. Det kan da avtales med boxerklubben at andre får bruke området de ikke skal bruke den aktuelle dagen.

Sak 5 Utstyr nesegruppa

Nesegruppa kjøper inn nytt utstyr (hjul) til smeller. Godkjent av styret.

Grete sin firkant, som lå i klubbhuset, er blitt stjålet. Grete kjøper inn ny firkant for å erstatte denne, og en egen firkant til klubben. Klubbens firkant vil oppbevares innelåst i klubbhuset.

Sak 6 Eventuelt

- Det må legges mer spesifikke føringer for valgkomitéen i forkant av årsmøtet i 2024. Hanne Eli, Grete, Tonje, og Natalie ser på dette. Det planlegges et møte med valgkomitéen. Hanne-Eli kaller inn til et møte.

- Det mangler spiseskjeer på kjøkkenet. Gabriele kjøper inn nye spiseskjeer.

- Containeren nærmest hallen er hullete, vann lekker inn. Den har tidligere vært forsøkt sveiset, og tettet med bølgeblikkplater. Hanne-Eli hører med sin mann om det er mulig å tette igjen containeren.

- Forespørsel fra Belgisk Fårehundklubb om å leie utebanen onsdag 10. mai 2023, og den første helga i juli. Styret besluttet ikke å leie ut området, for å bevare medlemmenes treningstid.

- Agilitylandslaget har søkt klubben om støtte på 2000 kr. Tas opp på neste styremøte.

- Nordisk mesterskap i rallylydighet har søkt klubben om økonomisk støtte. Tas opp på neste styremøte.

- Svanhild jobber videre med å få utvendig vask av klubbhus og treningshall.

- Førstehjelpsskrinet ble tatt ut i hallen under agilitystevnet. Dette kan nå tas inn i klubbhuset igjen.

- Enkelte hunder reagerer på å møte andre hunder i døra på vei inn/ut av klubbhuset. Alle må vise hensyn når de går inn/ut av klubbhuset med hund, så det ikke oppstår uheldige situasjoner. Dette gjelder særlig når det foregår fellestrening i klubbhuset, da mange hunder går ut og inn. Tonje legger ut anmodning om dette på klubbens facebookside.